
日期  ：  二零一四年一月二日 (星期四 )  

Date ： 2 January 2014 (Thursday) 

 

時間  ：  下午二時三十分  

Time ： 2:30 p.m. 

 

地點  ：  沙田區議會會議室  

Venue ： Sha Tin District Council Conference Room 

 

沙田區議會 Sha Tin District Council 

發展及房屋委員會 Development and Housing Committee 

 

擴大會議通告 Notice of Enlarged Meeting 

 

 

1 .  《沙田分區計劃大綱草圖編號 S / S T / 2 9》的修訂項目  

Amendment to Draft Sha Tin Outline Zoning Plan No. S/ST/29 

 

2 .  沙田 3 6 C 區資助出售房屋項目  

Subsidised Housing Project for Sale in Area 36C, Sha Tin 

 

3 .  重置“可愛忠實之家”於亞公角山路的計劃  

Relocation of “Home of Loving Faithfulness” to Ah Kung Kok Shan Road 

 

4 .  政府部門及有關機構就上次會議所議事項的回覆   

Response of Government Departments and Organisations to Matters Arising from the Previous Meeting 

 

5. 二零一三 /二零一四年度改善環境的地區小型工程計劃建議  

2013/2014 Proposals on District Minor Improvement Works 



 

6 .  鄧永昌先生動議：對沙田區內三幢居屋的動議  

Motion to be Initiated by Mr TANG Wing-cheong on Three Home Ownership Scheme Buildings 

 

7 .  莫錦貴先生提問：有關大圍新村、舊村電視接收不良問題  

Question to be Raised by Mr MOK Kam-kwai on Poor Reception Quality of Television Signals at Tai Wai New Village and Tai Wai 

Old Village 

 

8. 彭長緯先生提問：電訊服務發射站  

Question to be Raised by Mr PANG Cheung-wai, Thomas on Telecommunications Transmission Network 

 

9. 容溟舟先生提問：沙田區領匯商場  

Question to be Raised by Mr YUNG Ming-chau, Michael on Shopping Centres Managed by The Link Management Limited in Sha Tin 

 

10. 蕭顯航先生提問：道路存風險  隱藏成障礙  

Question to be Raised by Mr SIU Hin-hong on “Hidden Risks on the Road” 

 

1 1 .  沙田區公共房屋及私人機構參建居屋計劃屋苑人口  

Population of Public Housing Estates and Private Sector Participation Scheme Courts in Sha Tin 

 

1 2 .  開支科 2 (地區改善工程 )的財政狀況及工程建議進度報告  

Financial Position of Expenditure Head 2 (District Improvement Works) and Progress Report on Proposed Works 

 

For the English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance.  Provision of 

simultaneous interpretation service is subject to the availability of resources. 


